
PROTOKÓŁ Nr 27 

z obrad XXVII  Sesji VII Kadencji Rady Gminy w Kozielicach 

  z dnia 28 grudnia  2017 roku 

 

Ad.1 Otwarcie obrad XXVII  Sesji Rady Gminy, stwierdzenie quorum. 

Obrady XXIII Sesji odbywały się w Sali posiedzeń Urzędu Gminy i trwały od godz.12
00

 do 

15
05.

Obradom XXVII  Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Gminy Pan Leszek Karpiński.
 
                                                                                 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach na stan ustawowego składu Rady Gminy 15 

radnych uczestniczy 11,więc rada może obradować i podejmować uchwały. 

Nieobecny – Tadeusz Stasiak, Patrycja Nocoń, Marcin Kucharski, Paulina Mikołajczyk. 

Ad.2 i 3 Zgłaszanie zmian do porządku obrad XXVII Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił wniosek Wójta Gminy o wyprowadzenie z porządku obrad  

projektu uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości  stanowiącej własność gminy Kozielice – jako punkt 12. 

Pozostałe punkty porządku obrad otrzymują kolejną numeracje 

Przewodniczący Rady Gminy porządek obrad z naniesionym poprawkami poddał pod głosowanie. 

Udział w głosowaniu wzięło 11 radnych na stan obecnych na sali obrad 11. Za przyjęciem porządku 

obrad głosowało 11 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. Porządek obrad został 

przegłosowany i podjęty jednomyślnie.   

Porządek obrad 

1.0twarcie obrad XXVII Sesji Rady Gminy, stwierdzenie quorum. 
 

2. Zgłaszanie zmian do porządku obrad XXVII Sesji Rady Gminy. 
 
3 .Przyjęcie porządku obrad XXVII Sesji Rady Gminy. 
 
4.  Przyjęcie protokółu z obrad XXVI Sesji Rady Gminy. 
 
5. Wręczenie odznaczeń za długoletnie pożycie małżeńskie 
 
6 .Informacja Wójta o pracy w okresie między sesyjnym. 
 
7. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
8. Projekt uchwały w sprawie  ustalenia planu pracy Rady Gminy na rok 2018 
a) stanowiska komisji,          b) dyskusja,          c) podjęcie uchwały                                                                                                                       

9. Zatwierdzenie planów pracy stałych Komisji Rady Gminy na rok 2018                                                                                   

a) dyskusja,    b) zatwierdzenie planów pracy 

10. Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia  umowy dzierżawy na okres 3 lat  . 



a) stanowiska komisji,          b) dyskusja,          c) podjęcie uchwały    

11.Projekt uchwały w sprawie  zaliczenia  dróg do kategorii publicznej. 

a) stanowiska komisji,          b) dyskusja,          c) podjęcie uchwały      

12.  projektu uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości  stanowiącej własność gminy Kozielice                                                                                                                             

13.Projekt uchwały w sprawie  zmian w budżecie  gminy na rok 2017  
a) stanowiska komisji,          b) dyskusja,          c) podjęcie uchwały                                                                                                                                                                                      

14.Projekt uchwały w sprawie  zmian budżetu  gminy na rok 2017 
a) stanowiska komisji,          b) dyskusja,          c) podjęcie uchwały                                                                                                                                                                                                                

15.  Projekt uchwały w sprawie zmiany  Wieloletniej Prognozy finansowej Gminy Kozielice na lata 
2017-2027 

a) stanowiska komisji,          b) dyskusja,          c) podjęcie uchwały                                                                                                                                                                                         

16. Projekt uchwały w sprawie  uchwalenia budżetu gminy Kozielice na rok 2018 
a) stanowiska komisji,          b) dyskusja,          c) podjęcie uchwały                                                                                                                                                                                                    

17 Odpowiedzi Wójta na zapytania  radnych 

 

18. Wnioski stałych komisji  

 

19. Wolne wnioski. 

 

20 .Zakończenie obrad XXVII Sesji Rady Gminy 

 

Ad 4.  Przyjęcie protokółu z obrad XXVI Sesji Rady Gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował ,że protokół z obrad XXVI Sesji Rady Gminy nie był 

umieszczony na BIP z powodu przyczyn technicznych ,jednak był wyłożony do wglądu. Uwag do 

protokółu  nie wniesiono. Protokół z obrad XXVI Sesji został poddany pod głosowanie. Udział w 

głosowaniu wzięło 11 radnych na stan obecnych na sali obrad 11. Za przyjęciem protokółu głosowało  

9 radnych, wstrzymało się od głosu 2 radnych (Sójka, Kuca), głosów przeciwnych niebyło. Protokół 

został przegłosowany  i  większością  głosów „za” przyjęty. 

 

Ad.5. Wręczenie odznaczeń za długoletnie pożycie małżeńskie 
Na obrady XXII Sesji Rady Gminy zaproszeni zostali Państwo  Henryka  i Czesław Prodan, którzy 

obchodzili swoje 50-lecie pożycia małżeńskiego i zostali odznaczenie  przez Prezydenta 

Rzeczypospolitej Polskiej medalem za długoletnie pożycie małżeńskie. 

Wójt Gminy i  Przewodniczący Rady Gminy   w imieniu Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej  wręczył 

szacownym jubilatom medale za długoletnie  pożycie małżeńskie, oraz mały upominek  od urzędu 

Gminy. Radni odśpiewali gromkie  100 lat. 

Ad.6 .Informacja Wójta o pracy w okresie między sesyjnym. 
Informacje o pracy Wójta  radni otrzymali wraz z materiałami na sesję. Głos zabrali : 

Henryk Kuca-  w informacji brak jest  o ilości darów i ilości osób ,które te dary otrzymali. – odpowiedz 

na piśmie 



Więcej głosów w dyskusji nie było. Przewodniczący Rady Gminy informacje poddał pod głosowanie . 

Udział w głosowaniu wzięło 10 radnych na stan obecnych na Sali obrad 11.  Udziału w głosowaniu nie 

wziął  radny Sójka.Za przyjęciem  informacji głosowało   10 radnych, głosów przeciw i wstrzymujący 

nie było. Informacja została przegłosowana i przyjęta jednomyślnie. 

 

Ad.7. Interpelacje i zapytania radnych. 
W zapytaniach głos zabrali: 

Henryk Kuca -  - czy zostało wysłane pismo do Łozic o naprawę  

                           - jakie działania  podjęto odnośnie  podatku od wiatraków 

              - sprawa odsetek od PKP  kwota stała + odsetki roczne   - chcę uzyskać  informacje 

                                              na piśmie. 

Robert Sójka    - prosiłem o pisemna odpowiedź  w sprawie: 

- podatek od wiatraków, 

- Decyzji  wozu strażackiego OSP i rozdysponowanie  wozu z Tetynia. 

Waldemar Baran – kiedy będzie porządek na chodnikach. 

Ad.8. Projekt uchwały w sprawie  ustalenia planu pracy Rady Gminy na rok 2018 
 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował radnych ,że projekt uchwały  wraz z planem  pracy radni 

otrzymali wraz z materiałami na sesję. Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Przewodniczący 

Rady Gminy projekt uchwały poddał pod głosowanie. Udział w głosowaniu wzięło 11 radnych na stan 

obecnych na Sali obrad. Za przyjęciem głosowało 11 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących . nie 

było. Uchwała została przegłosowana i podjęta jednomyślnie. 

 

Ad.9. Zatwierdzenie planów pracy stałych Komisji Rady Gminy na rok 2018     

Radni otrzymali plany pracy komisji  na rok 2018. Do projektów planu komisji Oświaty i Budżetu uwag 

nie zgłoszono.  Natomiast do planu pracy Komisji Rewizyjnej  uwagi zgłosił rady Robert Sójka. 

Wnoszę o zmniejszenie  ilości posiedzeń komisji do 8. 

Waldemar Baran – w roku 2017 było 12 posiedzeń i nikt nie wnosił uwag. 

Wniosek radnego Sójki o  zmniejszenie ilości posiedzeń do 8  Przewodniczący rady Gminy poddał pod 

głosowanie. Udział w głosowaniu wzięło  11 radnych na stan obecnych na Sali obrad 11. Z wnioskiem 

głosowało  6 radnych, przeciw głosowało 4 radnych ( Posyniak, Zybała, Baran Kuca 

Po krótkiej przerwie  Przew. Komisji Rewizyjnej przedstawił propozycję zmian     do planu pracy 

Komisji Zmniejszając do 8 posiedzeń..    Plan Pracy  Komisji Rewizyjnej w ilości 8 posiedzeń został 

poddany pod głosowanie. Udział w głosowaniu wzięło  11 radnych na stan obecnych na Sali obrad 11. 

Za  planem pracy komisji głosowało 9 radnych, wstrzymało się od głosu 2 radnych, głosów przeciw nie 

było. Plan pracy   Komisji Rewizyjnej został przegłosowany i przyjęty większością głosów  „za”     

 



                                                     

Ad.10. Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia  umowy dzierżawy na okres 3 lat   

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt  uchwały. Uwag do projektu uchwały  nie wniesiono. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Głosów w dyskusji nie było. Przewodniczący Rady 

Gminy projekt uchwały poddał pod głosowanie. 

Udział w głosowaniu wzięło 11 radnych na stan obecnych na Sali obrad 11. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 11 radnych , głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. Uchwała została 

przegłosowana i podjęta  jednomyślnie. 

Ad.11.Projekt uchwały w sprawie  zaliczenia  dróg do kategorii publicznej 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt  uchwały. Uwag do projektu uchwały  nie wniesiono. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Głosów w dyskusji nie było. Przewodniczący Rady 

Gminy projekt uchwały poddał pod głosowanie. 

Udział w głosowaniu wzięło 11 radnych na stan obecnych na Sali obrad 11. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 11 radnych , głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. Uchwała została 

przegłosowana i podjęta  jednomyślnie. 

Ad.12.  Projekt uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości  stanowiącej własność gminy Kozielice                                                                                                                                                                                                

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt  uchwały. Uwag do projektu uchwały  nie wniesiono. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Głosów w dyskusji nie było. Przewodniczący Rady 

Gminy projekt uchwały poddał pod głosowanie. 

Udział w głosowaniu wzięło 11 radnych na stan obecnych na Sali obrad 11. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 11 radnych , głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. Uchwała została 

przegłosowana i podjęta  jednomyślnie. 

Ad.13.Projekt uchwały w sprawie  zmian w budżecie  gminy na rok 2017  
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt  uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Kozielice na rok 2017 w kwocie:9.685,96. Komisje pracowały na posiedzeniach  nad projektem 

uchwały i pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Wyjaśnień udzieliła Pani Skarbnik Gminy , 

wyjaśniając poszczególne  paragrafy i działy.  

Głos zabrał : Henryk Kuca – wymiana bramy w strażnicy OSP z jakich środków, efekt wyglądu jest 

ładny. 

Po zakończonej dyskusji Przewodniczący Rady Gminy projekt uchwały poddał pod głosowanie . Udział 

w głosowaniu wzięło 11 radnych na stan obecnych na Sali obrad 11. Za przyjęciem uchwały głosowało 

11 radnych , głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. Uchwała została przegłosowana i 

podjęta  jednomyślnie. 

Ad.14.Projekt uchwały w sprawie  zmian budżetu  gminy na rok 2017 
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt  uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Kozielice 

na rok 2017 kwota 13.394,57 zł. Komisje Rady Gminy pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Wyjaśnień udzieliła Skarbnik Gminy . 



Głosów w dyskusji nie było. Przewodniczący Rady Gminy projekt uchwały poddał pod głosowanie. 

Udział w głosowaniu wzięło 11 radnych na stan obecnych na Sali obrad 11. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 11 radnych , głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. Uchwała została 

przegłosowana i podjęta  jednomyślnie. 

Ad.15.  Projekt uchwały w sprawie zmiany  Wieloletniej Prognozy finansowej Gminy Kozielice na 
lata 2018-2030 
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt  uchwały w sprawie zmiany  Wieloletniej Prognozy 

finansowej Gminy Kozielice na lata 2018-2030. Komisje Rady Gminy pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. Wyjaśnień udzieliła Skarbnik Gminy . 

Przewodniczący Rady Gminy projekt uchwały poddał pod głosowanie. 

Udział w głosowaniu wzięło 11 radnych na stan obecnych na Sali obrad 11. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 10 radnych , głosów przeciwnych-0 ,wstrzymało się od głosu 1 radny (Kuca). Uchwała 

została przegłosowana i podjęta  większością głosów „za’’ 

Ad.16. Projekt uchwały w sprawie  uchwalenia budżetu gminy Kozielice na rok 2018 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały wraz   załącznikami  budżetowymi 

radni otrzymali    z zachowaniem odpowiedniego terminu. Komisje rady Gminy pozytywnie 

zaopiniowały  budżet na rok 2018. Przewodniczący rady Gminy otworzył dyskusję. W dyskusji głos 

zabrali: 

Robert Sójka -     panie Wójcie proszę powiedzieć ile mamy dochody od wiatraków, czy firma płaci od 

nieruchomości 

Wójt Gminy – około 150 tys. 

Robert Sójka   - ile dostajemy na 500+ 

Robert Sójka – przejrzałem budżet i proszę mi powiedzieć- wyjaśnić, jeśli mamy wzrost dochodów , to 

dlaczego  budżet jest na poziomie  lat poprzednich, jakim cudem na tym samym poziomie . 

Henryk Kuca – to najniższy budżet, doszły wiatraki, miało być tak dobrze. Gdzie jest podatek od 

wiatraków,  nie złożyła deklaracji ,w ogóle nie płacą podatku 

Wójt Gminy  - panie Kuca Pan kłamie publicznie, że firma   nie złożyła deklaracji , złożyła deklarację , 

ale nie w terminie. 

Po zakończonej dyskusji Przewodniczący rady Gminy  projekt uchwały w sprawie  uchwalenia budżetu 

gminy na rok 208 poddał pod głosowanie. Udział w głosowaniu wzięło 11 radnych na stan obecnych 

na Sali obrad 11. Za przyjęciem budżetu gminy na rok 2018 głosowało  9 radnych, przeciw głosowało  

1 radny  (Kuca) , wstrzymało się od głosu 1 radny (Sójka). Budżet na rok 2018 został przegłosowany i 

większością głosów ‘za” przyjęty. 

 

Ad.17 Odpowiedzi Wójta na zapytania  radnych 
 W stosunku zapytań   radnego Kucy i radnego Sójki Wójt Gminy poinformował, że udzieli odpowiedzi 

na piśmie. 

W sprawie zapytania radnego Barana w sprawie porządku na chodnikach, porządek zostanie 

zrobiony. 

 

Ad.18. Wnioski stałych komisji  

Wniosków komisji nie było. 

 

 

 



Ad.19. Wolne wnioski. 

W wolnych wnioskach głos zabrali: 

Henryk Kuca     - proszę o ksero  pisma odpowiedzi z Urzędu Skarbowego   dot. wiatraków. 

 

 

Ad.20 .Zakończenie obrad XXVII Sesji Rady Gminy 
 
Po zakończonej dyskusji i wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 

podziękował  wszystkim za udział w obradach XXVII Sesji Rady Gminy i stwierdził, że podjęte 

uchwały na obradach sesji są prawomocne. O terminie obrad następnej sesji radni zostaną 

powiadomieni. 

Uwaga!. 

(Całość  przebiegu sesji jest nagrana , nagranie dostępne w pokoju nr 9 UG.) 

Protokółowała 

Inspektor 

M. Strankowska 

 


